
Druhé školní fórum na GOB SOŠ Telč 
 
18. března se na Gymnáziu Otokara Březiny a Střední odborné škole Telč uskutečnilo již druhé 
školní fórum, které se zaměřilo na téma života ve městě. Akce proběhla v rámci programu 
Zdravé město Telč, který zaštiťuje asociace Národní síť Zdravých měst, jejímž je město Telč 
členem. Diskusní dopoledne moderoval Jan Burda. Fóra jsem se zúčastnil spolu s koordinátorkou 
programu Zdravé město, Evou Janouškovou. 
 
Akce začala „inventurou“ TOP námětů z prvního ročníku, kdy jsem okomentoval body, které 
se podařilo vyřešit, ale i ty, které se realizovat nepodařilo a z jakého důvodu. Studenti pracovali 
ve skupinách u šesti stolů a formulovali body, které hodnotí jako pozitivní a zároveň i seznam 
těch, co ve městě chybí nebo se nedaří. Zástupci každé skupiny poté svoji práci odprezentovali 
a vybrali dva nejdůležitější náměty na zlepšení. Z nich vznikl finální seznam TOP námětů, 
kterému poté účastníci přidělovali své hlasy, které určily pořadí priorit.  
 
Studenti letos vybrali jako hlavní priority města: chybí kulturní dům (kde by se daly pořádat i velké 
plesy), nové jízdní řády a návaznost spojů, nedostatek pracovních příležitostí (brigády), 
cyklostezka Telč – Dačice (vč. značení), kryté parkování kol u školy a sekání trávy u školy v 
nevhodný čas. Každý z námětů jsem okomentoval z pohledu vedení města. 
 
Děkuji vedení školy, že se již podruhé mohlo školní fórum Zdravého města uskutečnit. Akce 
poskytla prostor pro výměnu myšlenek a zkušeností mezi studenty a představiteli města. 
Účastníci odvedli ve skupinách výbornou práci a samotné výstupy i diskuse jsou velice inspirativní. 
Budu se těšit na další ročníky. 

 
Jiří Pykal, místostarosta města 

 


